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1. СЪБЕСЕДВАНЕ С КАНДИДАТА СТЕФАН КИРОВ 

Основен ннцент на събе с едването е оформянето н» бюджета на 

БНТ. з аплатата и хонорарите н» ТВ-журналисти и Т В - з в е з д и , 

изискванията на Европейския съюз , контролът и с п е к у л а т а , р ейтин-

гът и заплащането , външните продукции, р екламите . 

Стефан Киров говори за специфичен процес на оформяне на 

бюджета, за два конкурентни бюджета. Колкото до спекулата в 

н т е л е в и з и я т а то*: с м я т а , че това е въпрос на вънрешен к о н т р о л . 

Кандидатът предлага смесена форма на заплащане - така се 

оформя работната з а п л а т а , като се започва с минимални з а п л а т и , 

особено техническия е к и п . така че хората да бъдат мотивирани да 

работят п о - б ъ р з о . На въпрос не смята л и . че подобна форма е 

опасна , г -н Киров с ч и т а , че критерий за оформяне на възнаграж-

денията ще бъде рейтинга и ако се наложи да се променя всяка 

сидмииа заплащането поради падане или вдигане на рейтинг може 

да се премине на седмично заплащане. Колкото до данъчни н а ч и с л е -

ния и о с и г у р о в к и , които ще се пременят заедно с промените в 

заплащането той разчита на компютризация на икономистите . 

По отношение на външните продукции Стефан Киров с ч и т а , че 

те не трябва да искат нищо от т е л е в и з и я т а , защото са му известни 

с лучаи на 4-000 с татисти в деветсерийния филм "Под и г о т о " . п а д я з а 

се на реалистични бюджети' на външндте продукции. Допуска , че 

с развитието на бъл гарската икономика ще се променят и цените 

на р екламите . 

На въпросите как си представя превръщането на държавната 

т е л евизия в обществена и възможността от качването на българска 

програма на с а т е л и т , г - н Киров о т г о в а р я , че по първия въпрос 

това трудно ще стане с д е к р е т , че му е ясно от какво се нvждae 

обществото и какви са неговите ценности . По този проблем изисква 
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задълбочено проучване и той лично смята , че НСTP ще има широки 

правомощия и разширено влияние по те зи въпрос . Колкото до с а т е -

литната програма , тя зависи преди всичко от техническите възмож-

ности . Освен това в момента действащия закон забранява копродук-

циите , к о е то допълнително усложнява проблема . 

На въпроса как ще и з л е з е от омагьосания кръг - Т В - с о б с т в е -

ник ня ефирното време го преотстъпва на посредници и рекламни 

консорциуми, които се надлъгват помежду си и т елевизията губи 

средства въпреки, че е монополист на TR-рекламното време . Сте*ян 

Киров о т г о в а р я , че проблемът може да се реши и чрез назначен 

с конкурс директор на "Маркетинг и р е к л а м а " . Става дума за 

проучване и политика на финансова възвръщаемост . HP Р възможно 

да се прекратят изведнъж вече сключените договори с частните 

рекламни посредници. От 1 5 . X I I . насам трескаво се подписват 

всякакви а н е к с и . БНТ, например плаша с рекламно време обмена на 

*и Ен Ен . Т А З И взаимоотношения би а могли да се променят. 

Г-н Киров с ч и т а , че трябва да се о т д е л я част от рекламния прихог. 

за поощряване на а в т о р и т е . 

В заключение на въпросите на поставянето на Т В - з в е з д и т е 

при равни у с л о в и я и за възможностите на кандидата да бъде 

филтър, да о т с тоява телевизионна политика независимо от п о л и т и -

ц и т е , г - н Киров о т г о в а р я , че трябва да се създаде законен 

механизъм, който да регламентира и единия и другия вид отношения 

Членовете на НСТР искат разрешение от г -н Киров за в ъ з -

можността концепцията MV да бъде предоставена за публикации в 

медиите , нещо което той прави бе з възражение. 



2. СЪБЕСЕДВАНЕ С КАНДИДАТА КИРИЛ ГОЦЕВ 

Първите въпроси са свързани с националния характер и 

процентът оригинални бъл гарска програми в БНТ, както и с 

нейния характер - държавна или обществена трябва да бъде БНТ 

и как да стане т ова . 

За г -н Гоцев най-важна е оригиналната национална п р о -

дукция . Няма Фиксиран процент колко вносни и колко оригинални 

български продукции трябва да се и з л ъ ч в а т . 

Проблемът обществена или държавна т е л евизия е сложен-

тъй като държавата е отпускала средства от бюджета за о б е з п е ч а -

ване със с г р а д и , с т у д и я , т ехника , з а п л а т и . Много трудно е да 

се промени с о б с т в е н о с т т а . В България д о с е г а няма такъв п р е ц е -

д е н т . Пример е Би Би Си, но з а с е г а може да се регламентира 

този преход само чре з закона за т е л евизия и радио . 

На въпроса по какъв начин телевизията в днешното си 

състояние може да изпълнява обществените си функции и какви са 

възможностите за качването на българска програма на сателит 

г -н -Тонев от говаря т а к а : съдържанието на програмата определя и 

вида на предаванията . Ако обществото осигурява с р е д с т в а т а , п р е -

давания с нисък рейтинг не трябва да се д о п у с к а т . Колкото до 

процента бъл гарски и вносни програми , какъвто и да е той и 

както да се спазва няма да мсже да отразява пълноценно общест -

вените и н т е р е с и . По с е г а действащия закон телевизията остава 

държавна и излъчва два канала - така че въпросът за характера 

на днешната т е л е в и з и я е решен априорно от действащия з а к о н . 

По въпроса за казването на с а т е л и т , г - н Гоцев о т г о -

варя подробно и и з ч е р п а т е л н о . 4- милиона щ.д. ще струва на държа-

вата да излъчва 2^-иасова програма от с а т е л и т . Телевизията има 

технологични възможности за т о в а . има оптичен к а б е л още от 1994-

година . Ня въпроса струват ли си разходите и каква е ползата от 
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сателитно и з л ъ ч в а н е , г - н Гоцев г о в о р и , че това е дългосрочна 

инвестиция. Животът на един спътник е 10 г одини , ето защо в 

този случай е необходимо дългосрочна с т р а т е г и я - и като планира-

не ня програмите и като специализирана програма. Възможностите, 

които дава с а т е л и т н о т о излъчване са г о л е м и , позволява б е з п р о б -

лемно директно излъчване от всякакви географски точки , ^ългария 

е единствената държава без с а т е л и т , докато Т^оция и Гърция з а л и -

ват целия район . Сателитът ще покрива с български програми съсел 

ните държави. Още п о в е ч е , че са направени пилотни разчети за 

осъществяване на качването на с а т е л и т , но не са осъществени 

поради липса на с р е д с т в а . 

Предвид тясната инженерна специалност на г -н 1 о ц е в му се 

задават въпроси относно с о б с т в е н о с т т а на Трето и Четвърто ТВ 

с т у д и о . " А м п е к с " притежава 15 % от Трето с т у д и о , то е едн<~> от 

най-модерните и добре оборудвани студия в Европа. Проблемът не 

е в експлоатацията на с т у д и я т а , а в т е к у ч е с т в о т о на инженерните 

специалисти и работниците ст т е х н и к а т а . Това може да се и з б е г н е 

като се приеме една с т р а т е г и я за техническо преоборудване и се 

планира под готовката и квалификацията на инженерните кадри. 

На въпроса за формирането на заплатите и хонорарите в 

т е л е в и з и я т а , г -н Гоцев о т г о в а р я , че хонорарите не могат да 

бъдат отменени , понеже това противоречи на Закона за авторското 

право . Може да се преструктурира т е л евизията т а к а , че хонорари 

да получават само външните а в т о р и . 

Те левизията ще продължи да издържа финансово р е г и о н а л -

ните телевизионни ц е н т р о в е , независимо от тяхната автономност 

предвидена в закона . 

На въпроса как ще се справи с частните рекламни п о с р е д -

ница и специално с г - н Г е р г о в , президент на " К р е е " и с проОлемит 

около излъчването на ^и Ен Ен , кандидатът с ч и т а , че един н е и з -
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годен ла БНТ д о г о в о р може да се прекъсне , ^'ова се отнася и за 

Си Ен Ен , просто до говорът се прекратява . Ня коментара на 

членовете на НО T P . че това е просто решение, г -н Т 0 Т 1 е в казва , 

че предпочита мениджърски варианти. Източниците на средства да 

бъдат на първо място в политик-ата на БНТ за разлика от п о с р е д -

ниците и т е з и , които печелят за сметка на БНТ. 

Въпросите за това защо БНТ няма рекламна къща за разлика 

от БНР и защо държавния г лавен мениджър трябва да контак-.тува 

с частни посредници, г -н Гоцев твърди , че в закона има решения, 

които могат да променят с татуквотс . 

На въпроса как може да се справи със зве здсманията , канди-

дадът отново се позовава на възможностите на з акона , който може 

да регламентира тели отношения и да "вкара в п ъ т я " з в е з д и т е . 

Колкото дс рекламната политика и в з а к о н а , и във вътреш-

ните разпоредби на БНТ отпреди години е v K a 3 a H 0 я с н о . че р е к л а -

мните приходи не трябва да влизат примерно в "Панорама" , а в 

дирекция " М а р к е т и н г " . Но не се спазват дори старите правилници. 

На въпроса ^ак може ла се предотврати незаконното ползва 

не на дъожавна техника от частни л и ц а , г -н Г 0 П Р В о т г о в а р я , ие в 

неговата концепция са и зработени такива правила и технологични 

дневнитти. че това ще бъде невъзможно. 

И на г - н Т 0 ц е в с е задават въпросите за това може ли 

да бъде филтър и да провежда независима от политипите т е л е в и з и -

онна с т р а т е г и я , както и може ли да бъде предоставена концепцията 

му за публикации на журналисти от др.уги медии. 

Г-н ^ирил -Гоцев о т г о в а р я , че ако се спазват р е г л а м е н -

тите и задълженията в рамките , определени от закона не би т р я б -

вало да има противоречия между политици и Тг—ръководство . Няма 

нищо против концепцията му да бъде предоставена за публикации 

в п е ч а т а . 
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3. СЪБЕСЕДВАНЕ С КАНДИДАТА ХА40 БОЯДЖИЕВ 

Като у т о ч н я в а т , че това е единственият кандидат предостави ; 

декларация за имотно с ъ с т о я н и е , ч л е н о в е т е на НСTP питат г -н 

Хачо -^оялжиев за мотивите му да кандидатствува повторно за 

длъжност , която веч^ е и з п а л н я в а л . Г-н ^ояджиев о т г о в а р я , че е 

започнал едно д « л о и не го е довършил, ето защо е длъжен да се 

кандидатира пак. Връчва ревизионни актове от дв^ Финансови р е в и -

зии от времеше на не г овото управлени » и отказ на прокуратурата 

да образува дело по д о г о в о р и т е с " П р о с о Ф т " . Прави у т о ч н е н и е т о , че 

е работил по Временен с т а т у т , а не по з а к о н . 

Уточнява подробности по до говорите съо. Си Ен Ен . Сключе-

ни са два д о г о в о р а , като вторият е и за изключителни права . Ако 

до говорът е толкова н е и з г о д е н защо вече дв^ години и половина 

с л е д не говото напускане н» БНТ никой не го прекратява? Бартерът 

е п о л е з е н н-пгато няма достатъчно приходи. Противник е на р е к л а -

мата в държавен к а н а л . В този случай държавата трябва да о б е з п е -

чи цялото Финансиране с бюджетни с р е д с т в а . 

На въпросите как държавната т е л е в и з и я и държавната 

с о б с т в е н о с т може да стане обществена , г - н ^ояджиев от говаря -

при напълно прозрачна обстановка и при правила , които трябва да 

у законят с т а т у т а . 

По въпросите има ли необходимост и к о л к л ще струва к а ч -

ването на българска програма на с а т е л и т , г -н Бояджиев, че само 

България няма сателитна програма. Качването на сателит ще преме -

ни к а ч е с т в о т о на картината , а по национални причини това е 

задължително . За целта може да се използва и станцията в "Мла -

д о с т " . Необходими са 80 млн . щ.д. банков кредит и държавна 

гаранция за кредита . 

п а въпроса ползват ли се в момента пълноценно т е х н и ч е с -

ките мощности на БНТ, хачо ^сяджи^в о т г о в а р я , че техника т е л е -
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визията ползва в п о в е ч е т о с лучаи остаряла и неподдържана. С т у -

дията не се по л зват правилна защото парите не с ти гат за п ъ л н о -

ценна техническа поддръжка. 

На въпроса за разликата между производствената и пазарна -

та цена която варира от 49 до 4 0 0 0 щ.д. и пазаоните цени п р о и з -

волно ли се о п р е д е л я т , Хачо -°ояджиев о т г о в а р я , че той самият е 

изненадан и че подобни цени задушават малките "рекламни р и б и " . 

В повечето случаи пазарните цени се определят наистина произволно 

Разказва за с л учаите на продажба на рекламнл време . Продавач е 

БИТ, купувач е гръци-и посредник, ^ о р м у з и с , който прави всякакви 

опити да купува на едро рекламни п а к е т и . Един от опитите му е 

бил о с у е т е н от ш и х а и л Н е д е л ч е в , втори опит той прави чрез "Галъп* 

•±-акт е, че рекламните посредници са изключително настойчиви и 

борбата с тях е много трудна . Необходими са български а г енции . 

На въпроса как ще се справи с корупцията , г -н Бояджиев 

о б я с н я в а , че първо ще регламентира взаимоотношенията с външните 

продукции, забранени са външни продукции като новини, публицисти-

ни прегради и т . н . Един с ериозен начин за справяне с корупцията (. 

правото на г енералния директор да определя работната з а п л а т а , 

к тс дава за пример как е йормирал заплатата на Г а р е л о в . Н е о б х о -

димо е министерството на финансите да даде правото на генералния 

директор да определя з а п л а т а т и т е . В т е л евизията д е с е т души правят 

скандала , а о с таналите 2 6 0 0 с т о я т при заплата 1 0 0 0 0 0 , като ги 

задържат единствено допълнителните хонорари . Би трябвало да се 

забрани на щатен служител да получава хонорари . 

Липсата на реална конкуренция също прави борбата с 

корупцията много трудна . 

а « въпроса как гледа на една операция "чисти ръце " в 

т е л евизията -Х-ачо Бояджиев о т г о в а р я , че ако се спазва закона , ако 

се спазват правилниците , проблемите ще отшумят. 
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На въпроса какви са възможностите на БНТ да се справи с 

конкуренцията на частните и ка>елни мрежи, както и свързаните с 

р а з в л е к а т е л н и т е и забавни програми - тясната специалност на 

режисьора Бояджиев - кандидатът о т г оваря така : истина е, че има 

повърхностни предавания , но тийнейджърската публика е повърхност 

на и не обръща внимание на по - сериозна продукция. Няма големи 

с п е к т а к л и , а пренасищане с рекламно -търговеки с ъ с т е з а н и я , 

времето на Славков я имало а в т о р и , с е га също има млади хора , но 

те предпочитат да работят във външните продукции. 

На въпроса за това има ли творчески потенциал в БНТ, 

г -н ^ояджиев о т г о в а р я , че реформата в телевизията е задължителна 

В заключение г -н ^о^лжиев счита , че могат да се отворят 

досиетата на тв -водещи, както и т о в а , че няма нищо против цялата 

мv К О Н Ц Е П Ц И Я да бъде предоставена на журналистите за публикации. 
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4. СЪБЕСЕДВАНЕ С КАНДИДАТА НАЙДЕН АНДРЕЕВ 

По проблемите на външните продукции и из лизането от 

омагьосания кръг частни посредници-рекла мен монопол , г -н Найден 

Андреев с ч и т а , че външните продукции представляват форма на 

скрито раздържавяване . Договорите се правят  в сферата на с в о -

бодното д о г о в а р я н е , т . е . лишени от р е г л а м е н т . Г-н Андреев първо 

възнамерява да създаде един силен екип от юристи -кснсултанти , 

както и да забрани бяптерните с д е л к и . Па въпроса как смята да 

преструктурира правния о тде л в БНТ, г -н Андреев оценява р а б о т а -

та на бившата главна юрисконсултка Зоя Кирова като бавна и мудне 

а сегашният главен юрисконсулт Чолаков не вдъхва доверие заради 

непрестанните му дребни с п л е т н и . 

Мисленето на хората трябва да бъде на мениджърско ниво . 

Има с т а т у т на държавния с л у ж и т е л , с приемането и на закона за 

държавния служител телевизионният работник ще има необходимия 

регламент за р а б с т а . 

На въпроса за чистите форми на реклама , г -н Андреев 

с ч и т а , че това е особено труден въпрос , защото съществуват 

много смесени Форми на реклама , а те нямат ясни правила . 

На въпроса за една евентуална акттия "чисти ръце " г - н 

Андреев с п о д е л я , че трябва да се започне с у с тановяването на 

връзките на телевизионните служители с големите акули - п о с р е д -

ници на рекламния п а з а р : Краси Г е р г о в от " К р е е " . , ш « д и а " , "Ком" 

" К а п и т а л " . В този смисъл на въпроса как ще предотврати п о л з в а -

нето на телевизионната техника от частни л и ц а . г - н Андреев 

о т г о в а р я , че седем години е бил в частния б и з н е с , нещата са му 

ясно и няма да бъде л е с н о и з л ъ г а н . 

По проблемите за Формиране на заплата и за съществу -

ването на заплати и хонорари в БНТ п а й д е н Андреев счита , че 
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длъжностните характеристики ще определят и кой какво ще получава 

За пример дава Формирането на з а п л а т а т а на Ивян Г а р е л о в . Тя би т 

трябвало да се формира от възнаграждение за организиране на 

програма , плюс подготовка и а в т о р на сценария плюс възнагражде-

ние за водещ. и я въпроса ^аконът за авторско право защитава ли 

такава с х ема , Найден Андреев о т г о в а р я , че схемата на противоречи 

на Зачена за авторско п р а в о , но би могло да се предложи и и з м е -

нение , включващо повече д е й н о с т и , които са творчески и авторски 

но не са включени в ° а к с н а . 

Отново се връщаме на проблемите на рекла мата, този път 

по повод на формиране на рекламните цени , тъй като има т е н д е н -

ция рекламите да бъдат ограничавани. Г-н Андреев предлага вътреш 

ни тарифи с Фиксирани долни и горни граници. Цените на рекламите 

трябва да са съобразени с Факта, че четвъртата власт може да 

направи за една минута маймуната - г е р о й . По този повод Найден 

.ндреев иска преразглеждане на договора със Си Ен Ен . изгражда-

не на нова финансово-икономическа дирекция в БНТ. строг вътрешно 

Финансов к о н т р о л . Сегашната икономическа дирекция не уплътнява 

функциите с и . По въпроса за разкриване на корупцията црез 

•устан овява не на големите рекламно-посреднически акули и как с 

тяхното из губване ще се реализира рекламния пазар на БНТ. г -н 

Андреев у т о ч н я в а , че ще отвори рекламния пазар на ниво 70 0 0 0 

щ.д. и посредникът ако иска ще у ч а с т в а на ч и с т о . Телевизията ще 

прави процентните отстъпки за посредниците , а няма да се с ъ г л а -

сува с н е говите оферти. Срещу корупцията може да се работи и 

чрез креативния ц е н т ъ р , но той е съсипан заради лични и н т е р е с и . 

Без не говата дейност трудно могат да се хванат кражбите. На 

въпроса как ще контролира присъствието на подставени лица и 

каква би трябвало да бъде прозрачността на акцията "чисти р ъ ц е " , 

Найден Андреев о т г о в а р я , че това трябва да се извърши и чрез 
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технически к о н т р о л . Най-важните новинарски емисии. 3. 4-. б T V -

студио да се вържат с компютър и всичко в процеса на излъчване д 

бъде компютризирано и засичано и по технически път . 

Членовете на HCTF коментират концепцията за изграждане на 

национално самосъзнание на Найден Андреев и MV задават въпрос 

от тясната MV специалност на композитор за музикалния вкус и 

" ча л га т а " . 

Г-н Андреев с ч и т а , че възпитанието трябва да се превърне 

в една от водещите функции на т е л е в и з и я т а . Пазарът , народът 

изска ч а л г а т а , тя се радва на огромен и н т е р е с , за жалост . Р е ц е п -

тата срещу лошия вкус в този случай е с л е д н а т а : най-добрите 

режисьори и творци се продават евтино , а биха могли да се а н г а -

жират в този п о о н е с . Чалгата не може да се премахне със забрана , 

но може да се завиши професионалното ниво - и като музика , и 

като и зпълнение , и като телевизионна р е а л и з а ц и я . 

По начало трябва да се вземат ефективни мепки срещу кича 

във всичките му форми, като за това трябва да се постави начало 

на нова образовате лна програма. 

В заключение , г -н Найден Андреев предостава концепцията 

си за публикация в медиите без разработките за рекламата . 



5. СЪБЕСЕДВАНЕ С ИВАН ПОПЙОРДАНОВ 

На въпроса истина ли е, че високоинтелигентна позиция 

се пра^и от редакторите в БНТ, Иван п с п й о р д а н о в се съгласява с 

постановката и развива т е з а т а , затова че в телевизията в еч ° о т -

състват емблематични личности с изключение ня Г а р е л с в . Ако си 

отидат повечето водещи зрителят дори няма да забележи . На телеви^ 

зията й липсва коментатор като Тома ^омов . например. 

Репликиран , че той споменава друго п о к о л е н и е , а какво 

става с младите х о р а , г -н " опйорданов о т г о в а р я , че те се вписват 

във всички е к и п и , но голяма част от талантливите хора са дошли 

и са си отишли като '•'•'еди Москов, например. А колкото до б ъ л г а р -

ският ТЗ-сериал той е и зче знал заедно с повече от провокиращите 

зрителския интерес л и ч н о с т и . 

иа принципния въпрос за стила на БНТ. за не говото 

народностно звучене /на което •'•ома Томов противоречи със своето 

темпо и хипнотичност/ . г -н Псшйорданов о т г о в а Р я « 4 f t с тил о з н а -

чава и дизайнерски решения, които с е га са в дисхармония и и з д а -

ват много лош в к у с . че няма контрол нито на входа нито на изхода 

На забележките на ч л е н о в е т е , че на БНТ би подхож-

дал повече консерватизъм и на съпротивата на водещите да се 

придържат към нормите на е зиковата к у л ^ р а и предпочитат езика 

на "24 и а с а " , Иван ^опйордансв се с ъ г л а с я в а с консервативното 

н а ч а л о , езиковата култура и задължителния стил на БНТ. като 

пояснява , че ще създаде два Формиращи критерия органа - Съвет 

за развитие и ^лгдожествено-експертен оперативен съвет - с хора 

от БНТ. 

По проблемите на навлизането на телевизии в т е л е -

визията /външните продукции/. Иван Попйорданов счита , че без 

регламент това е опасно и вредно я в л е н и е . Но формулиран и ясно 

изразен сташ;уг,с изчистени принципи би бил п о л е з е н , особено ако 
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ако се вземе решение да се даде ЕФИР-2 на принципа на концесията 

на частни продуцентски къщи. и о повод на въпооса за в заимоотно -

шенията с външната продукция ня ^ евсрк К е в о р к я н , г -н Попйорданов 

к а з в а , че различията са преодолени и ще бъде подписан нов д о г о -

вор с нови к л а у з и , съобразени със Закона за т е л е в и з и я . 

На въпроса как си представя качването на българска п р о -

грама на с а т е л и т , г - н а о п й о р д а н о в е свързано с о б с т о я т е л с т в о т о , 

че по закон са предвидени две ефирни национални програми, а на 

с а т е л и т може да бъде качена само 24-часова програма : т . е , въпре -

ки кадровия и т е х н о л о г и ч е н потенциал , позволяващ реализацията на 

24 -часова сателитна програма , това е свързано и със закона , к а к -

то и с вътрешно преструктуриране на т е л е в и з и я т а . п ямя о б р а з о в а -

телна и квалификационна политика за хората в т е л е в и з и я . Не се 

и зпол зуват всички вътрешни р е з е р в и , не се пол зват честотните 

ре с у р с и . 

По повод на раздутите бюджети и Финансирането на т е л е в и -

зията г - н и о п й о р д а н о в развива програмата с и . свъпзана с приходи 

на БНТ от остойностяване на всички продукттии в БНТ: от сключване-

то на чист обществен д о г о в о р , както е с Ьи Би Си. за определяне 

на обществения с татут на БНТ. За преодоляване на сблъсъка на 

продукщията произвеждана вътре и вън от БНТ. Трябва да се появи 

конкурентна с р е д а , за да се оцени реалната с е б е с т о й н о с т на ТВ-

продукта . 

На въпроса за рекламния омагьосан к р ъ г , г -н Попйорданов 

о т г о в а р я , че з а с е г а звеното "Маркетинг и продажби" е звено "Мар-

кетинг и П О К У П К И " И е ясно защо е т а к а . В този смисъл концепция-

та на Иван и о п й о р д а н о в иска да обърне философията и да премахне 

основния вирус . "я въпроса за дъл госрочните рекламни и приходни 

с т р а т е г и и , г - н Иопйорданов о т г о в а р я , че планира в срок около 2 

години нарастване на ръста на рекламния пазар и общо съживяване 



на икономиката, ко^то с принципите на затваряне на к а н а л и т е , от 

които изтичат и се разпиляват средства ще съумее да осъществи 

Финансовите си п р о е к т и . Смелите проекти с а . че това ще стане още 

през 1 9 9 8 година , я въпроса за рекламна къща в БНТ както в БНР. 

г -н а о п й о р д а н о в твърди повече от у б е д е н , че трябва да се създаде 

и да започне работа на рекламния п а з а р . 

манталитета на хората няма да има съществени премени. Необходима 

е еволюция, а не революционни и драстични псомени. тъй като хсрЗ' 

та в т е л евизията са VM С ре ни и изтощени. 

В заключение г - н ойорданов твърди , че без промяна в 

Г-н Иван и о п й о р д а н о в няма нищо против да предостави на 

журналистите своята концептти» за п у б л и к у в а н е . 
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